
Dagsorden til bestyrelsesmøde den 16.1.23, kl. 17.00-19.00 

Tilstede: Lia, Bjarke, Helle og Mette 

Afbud fra: Marie og Maiken 

Referent: Mette 

Punkt: Begrundelse/formulering: Beslutning: 
 

Velkomst    

Nyt fra børnehuset 
• Vuggestue, team 1, 2, 3, 4, 5 

og 6 

• Personale 
• Børn special/støtte/almen 

• Bussen 
 

 

 

 
 

Vuggestue og teams: 

I vuggestuen er der nu en god 
harmoni i aldersfordelingen. Det 

fungerer godt med sol- og 
månestue. Pavillonen, som 

vuggestuen er i, er blevet købt af 
Middelfart kommune. 

 
Team 1 er fra den 1.2 på 24 børn, 

det sidste barn starter på gul base. 
Den 1.2 starter Laura i Signes 

barselsvikariat. 1.3 starter Gitte i 
Rikkes barselsvikariat. Aagga går 

på pension til maj. 

 
Team 2 har fra den 1.1 arbejdet 

efter en ny struktur, og den 
profiterer både voksne og børn af. 

Pia er startet i Biancas 
barselsvikariat. 1.3.rykker 7 børn i 

rød sammen med Sofie.  



 

Team 3 glæder sig til at blive 
storegruppe. De vil blive lagt 

sammen med 7 børn fra grøn chili, 
og storegruppen bliver på ca. 40 

børn.  
 

Team 4 og 5 er godt i gang med 
bussen. Team 5 har været afsted i 

november og december, og det har 

været 2 gode måneder, med mange 
gode oplevelser. Nu er team 4 

afsted, og også her er meldingen, 
at der er en god oplevelse. Der er 

nogle forskellige 
fællesarrangementer i februar, 

inden skolestart den 1.3.23 
 

Team 6 er vores nyeste skud på 
stammen, og er de mindste børn i 

rød chili. til trods for, at der er 
startet mange små op på samme 

tid, er det gået overraskende godt 
med at få dem kørt ind 

Information 
• Nyt fra kommunen 

 
 

 

 

    

Dialogmøde den 25.4 for 
bestyrelser/dagtilbud 

 
Når vi rammer den 1.3, skal bussen 

fungere på en anden måde, da den 
ikke mere er nødvendig i Chili, da 

børnetallet falder med 45 børn (de 



skal i tidlig SFO). Der er møde i den 

nære fremtid om hvordan bussen 
så skal bruges. Måske den igen skal 

køre fast for en børnehave, når 
efteråret kommer. 

Planlægge forældremøde med 

valg, den 7.3.23 
 

  

Budget 2022/23 
 

 
 

Vi går ud af året med en 
underskud, som til dels skyldes den 

massive sygdomsmængde i 
efteråret, hvor der blev brugt 

mange penge på vikarer, samt 
langtidssygemeldinger. 

 
Indkomne punkter 
 

 

 
 

  

Eventuelt   

 


